

[View this email in your browser](#)

Bonne Année 2020 / Happy new year 2020



Chères et chers collègues ; En ce début de nouvelle année, toute l'équipe FEDE se joint à moi pour vous adresser ses meilleurs vœux de santé, réussite et prospérité pour 2020 ! En 2019, la FEDE est présente dans 4 nouveaux pays et compte 26 nouvelles écoles. La FEDE se fixe de beaux projets pour l'année à venir : renforcer son internationalisation, poursuivre son travail de dématérialisation et s'engager pour le développement durable. Ensemble, continuons de faire vivre le projet commun de qualité, d'exigence et d'ambition de la FEDE comme modèle de progrès pour l'éducation en Europe. Excellente année 2020 à toutes et à tous, Claude Vivier Le Got Présidente



Federation for **ED**ucation in **E**urope
Fédération Européenne Des Ecoles

HAPPY
New year
2020

Dear colleagues; At the beginning of this new year, the whole FEDE team joins me in wishing you all the best for a healthy, successful and prosperous 2020! In 2019, FEDE is present in 4 new countries and has 26 new schools. FEDE has set itself some great projects for the coming year: to reinforce its internationalisation, to continue its work of dematerialisation and to commit itself to sustainable development. Together, let us continue to bring to life the common project of quality, high standards and ambition of the FEDE as a model of progress for education in Europe. An excellent year 2020 to all of you, Claude Vivier Le Got President

Copyright © 2020 FEDE, All rights reserved.

Our mailing address is:
join@fededucation

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)